



<b>Design</b>	Egoé studio		
<b>Material</b>	Printed safety tempered glass, rubber seals, stainless steel fasteners.	<b>Material</b>	Bedrucktes gehärtetes Sicherheitsglas, Gummidichtung, Befestigungselemente aus Edelstahl.
<b>Assembly</b>	<p>Glass walls can only be installed on the all-steel frame of the LEVA system.</p> <p>In multi-cube assemblies, the glass walls can be connected to each other with the only exception being the inner corner where two glass walls cannot be placed. One of the walls must be of a different character.</p> <p>Installation may only be carried out by personnel properly trained by the manufacturer in accordance with the applicable installation instructions.</p>	<b>Montage</b>	<p>Glaswände können nur auf dem Stahlrahmen des LEVA-Systems installiert werden.</p> <p>Bei mehrteiligen Baugruppen können die Glaswände miteinander verbunden werden, mit der einzigen Ausnahme der inneren Ecke, wo keine zwei Glaswände angebracht werden können. Eine der Wände muss einen anderen Charakter haben.</p> <p>Die Installation darf nur durch vom Hersteller entsprechend geschultes Personal gemäß den geltenden Installationsanweisungen erfolgen.</p>
<b>Maintenance</b>	Use the usual cleaning methods suitable for outdoor furniture and street furniture, see the manual „ <a href="#">Inspection and maintenance</a> “.	<b>Wartung</b>	Verwenden Sie die üblichen Reinigungsmethoden, die für Außenmöbel und Stadtmobiliar geeigneten, siehe Handbuch „ <a href="#">Kontrolle und Wartung</a> “.
<b>Options</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>Laminated safety glass</li> <li>Printing according to individual design</li> </ul>	<b>Optionen</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>Verbundsicherheitsglas</li> <li>Bedruckung nach individuellem Design</li> </ul>
<b>Weight</b>	105 kg [232 lbs]	<b>Gewicht</b>	105 kg

**technical sheet / technisches Arbeitsblatt**

The dimensions of the products are informative. The manufacturer reserves the right to change the technical specifications without prior notice.  
Die Abmessungen der Produkte sind informativ. Der Hersteller behält sich das Recht vor, die technischen Spezifikationen ohne vorherige Ankündigung zu ändern.